
Skraćeni ZAPISNIK s  

sastavljen dana 6. listopada 2022.  sa 15. sjednice Školskog odbora Osnovne 

škole „Prof. Blaž Mađer“ Novigrad Podravski, održane u prostorijama Osnovne škole. 

Prisutni članovi Školskog odbora: Željka Berta, Božica Ruk, Marina Borić, 

Vjekoslav Štimac, Senada Ranilović, Anita Marušić (zamjenica Anite Petras) 

Odsutni: - 

Bez prava odlučivanja: Lidija Peroš – ravnateljica škole 

    Marija Karan – tajnica škole, u svojstvu zapisničarke 

     

Sjednica započinje u 17,15 sati. 

Predsjednica Školskog odbora, Željka Berta, sazvala je 15. sjednicu Školskog odbora 

OŠ „Prof. Blaž Mađer“ Novigrad Podravski. 

Predsjednica školskog odbora pozdravlja članove i predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice Školskog odbora 
2. Donošenje Školskog kurikuluma za šk. god. 2022./2023. 
3. Donošenje Godišnjeg plana i programa za šk. god. 2022./2023. 
4. Donošenje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i 

postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika 
5. Davanje suglasnosti za najam školske dvorane 
6. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen.  

Točka 1. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju zapisnik s 14. sjednice Školskog 

odbora. 

Točka 2. 

Predsjednica Školskog odbora daje riječ ravnateljici škole koja predstavlja dokument 
Školski kurikulum za šk. god. 2022./2023. Također navodi kako je isti predstavljen na 
Vijeću roditelja koje je dalo pozitivno mišljenje te podržalo donošenje istog. 
Predsjednica Školskog odbora traži članove da podizanjem ruku glasuju za donošenje 
Školskog kurikuluma.  Školski odbor jednoglasno donosi Školski kurikulum za šk. god. 
2022./2023. 
 
 

Točka 3. 

Predsjednica Školskog odbora ponovno daje riječ ravnateljici škole koja predstavlja 
dokument Godišnji plan i program za šk. god. 2022./2023. Također navodi kako je isti 
predstavljen na Vijeću roditelja koje je dalo pozitivno mišljenje te podržalo donošenje 
istog. Predsjednica Školskog odbora traži članove da podizanjem ruku glasuju za 



njegovo donošenje.  Školski odbor jednoglasno donosi Godišnji plan i program  za šk. 
god. 2022./2023. 
 

Točka 4. 

Pod ovom točkom, predsjednica Školskog odbora daje riječ tajnici škole koja 

predstavlja nacrt Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i 

postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika. Tajnica objašnjava na što 

se Pravilnik odnosi, što su unutarnje nepravilnosti, tko su prijavitelji, njihovoj zaštiti te 

načinu imenovanja Povjerljive osobe. Nakon toga moli predsjednicu Školskog odbora 

da Školski odbor donese predstavljeni Pravilnik. Školski odbor jednoglasno, 

podizanjem ruku, usvaja Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i 

postupku imenovanja povjerljive osobe i njezina zamjenika. 

 

Točka 5. 

Tajnica škole  navodi kako su stigli razni zahtjevi za iznajmljivanje dvorane OŠ „Prof. 

Blaž Mađer“ Novigrad Podravski, od strane sportskih udruga, udruga od javnog 

interesa te rekreativaca. Navodi kako Škola svake godine iznajmljuje dvoranu te od 

prihoda koje na taj način ostvari, unapređuje funkcioniranje i izgled Škole. Moli 

predsjednicu Školskog odbora da donesu Odluku o davanju u najam školske dvorane 

u šk. god. 2022./2023. Predsjednica Školskog odobra poziva članove na glasovanje te 

članovi jednoglasno donose Odluku o davanju u najam školske dvorane (KLASA: 

011-04/22-01/4, URBROJ: 2137-36-22-1). 

 

Točka 6. 

Pod ovom točkom, ravnateljica Škole moli za riječ. Navodi kako je na 11. sjednici 
Školskog odbora, održanoj dana 12. svibnja 2022. godine, Školski odbor donio Odluku 
o o kriterijima za uključivanje učenika u projekt „Svi u školi, svi pri stolu 7“. Isto tako 
navodi, kako zbog stalnog dolaska i odlaska novih učenika postoje stalne varijacije, na 
tjednoj razini, u promjeni broja učenika koji su uključeni u projekt prema obaveznom 
kriteriju. Isto tako navodi kako je Škola zaprimila upit vezano za promjenu kriterija po 
kojem su učenici uključeni u projekt, odnosno zahtjev da se u kriterije uvrsti učenici 
prema kriteriju višečlane obitelji, s 3 ili više djece. Ravnateljica škole prepušta riječ 
članovima Školskog odbora da se izjasne o tom zahtjevu. Članovi Školskog odbora 
smatraju da ne trebaju promijeniti prvobitno donosenu odluku te smatraju da najviše 
djece treba biti uključeno prema obaveznom kriteriju, a to je kriterij korisnici dječjeg 
doplatka. Član Školskog odbora navodi kako je riječ o projektu koji osigurava da se 
prehrana u školskoj kuhinji osigura učenicima koji su u riziku od siromaštva ili žive u 
siromaštvu te samim time smatra da je obavezni kriterij najbolji pokazatelj toga. Svi 
članovi Školskog odbora jednoglasno stoje kod toga da odluka koja je donesena 
ostane na snazi i da se ne uvode nikakve promjene. 
 
 
 
 
 



Nitko više nema pitanja niti primjedbi.  
 
Sjednica Školskog odbora završava u 18,30 sati. 
 
 
 

ZAPISNIČARKA     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

  Marija Karan                     Željka Berta 

 

 

 

 


